
Protokół zebrania Rady Rodziców 

przy Szkole Mistrzostwa Sportowego Liceum Ogólnokształcącym 

w Pruszkowie z dnia 01.10.2024 r. 

nr 1/2024/2025 

 

Obecni na zebraniu: zgodnie z załączoną listą osób. 

Obecny na zebraniu był Dyrektor szkoły Łukasz Borkowski.  

 

Porządek zebrania:  

1. Powitanie przybyłych rodziców. 

2. Przedstawienie sprawozdania finansowego z roku szkolnego 2023/2024. 

3. Wybór prezydium Rady Rodziców działającej w roku szkolnym 2024/2025. 

4. Ustalenie możliwości głosowania w trybie on-line. 

5. Zatwierdzenie programu profilaktyczno-wychowawczego na rok szkolny 2024/2025. 

6. Zatwierdzenie dni dodatkowo wolnych w roku szkolnym 2024/2025.  

7. Inne sprawy wywołane przez Dyrektora szkoły lub obecnych na zebraniu.  

8. Uchwalenie planu pracy Rady Rodziców na rok szkolny 2024/2025 

 

Ad. 1  

Zebranie rozpoczął Dyrektor szkoły Łukasz Borkowski witając zebranych, a także ustępująca 

przewodnicząca Rady Rodziców Anna Kuzia. Na zebranie przybyło co najmniej 30% członków Rady 

Rodziców, co umożliwiało podejmowanie uchwał zgodnie z Regulaminem Rady Rodziców.  

Ad. 2 

Dotychczasowa przewodnicząca Rady Rodziców przedstawiła sprawozdanie finansowe za rok szkolny 

2023/2024. Sprawozdanie zostało przyjęte pozytywnie przez przybyłych członków Rady Rodziców. 

Ad. 3 

Rada Rodziców wybrała Prezydium Rady Rodziców w składzie: (uchwała 1/2024/2025) 

1. Przewodnicząca Rady Rodziców: Anna Kuzia  

2. I Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców: Sylwia Jaszczuk 

3. II Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców: Aneta Rudzik 

4. Skarbnik Rady Rodziców: Anna Kozłowska 

5. Sekretarz Rady Rodziców: Marta Kołtun  

Wybór powyższych osób był jednogłośny poprzez aklamację. 

W związku z powyższym wyborem, Rada Rodziców udziela upoważnienia Skarbnikowi Rady 

Rodziców, pani Annie Kozłowskiej oraz Przewodniczącej Rady Rodziców pani Annie Kuzia, do 

dysponowania kontem bankowym Rady Rodziców. (uchwała 2/2024/2025) 



Ad. 4 

Podjęto uchwałę o możliwości podejmowania uchwał w trybie zwykłym przez członków Rady 

Rodziców w trybie on-line. Głosowanie w tej formie przeprowadza Przewodniczący Rady Rodziców a 

gdy to niemożliwe, jego Zastępca. Z głosowania sporządzany jest protokół z udokumentowaniem jego 

przebiegu i wyniku (uchwała 3/2024/2025). 

Ad. 5 

Na wniosek Dyrektora szkoły Łukasza Borkowskiego Rada Rodziców zapoznała się z programem 

profilaktyczno-wychowawczym na rok szkolny 2024/2025. Nie wniesiono zastrzeżeń. Program 

profilaktyczno-wychowawczy został zatwierdzony przez Radę Rodziców (uchwała 4/2024/2025). 

Ad. 6 

Na wniosek dyrektora szkoły Łukasza Borkowskiego Rada Rodziców zapoznała się z wykazem dni 

wolnych na rok szkolny 2024/2025. Nie wniesiono zastrzeżeń. Dni wolne w roku szkolnym 

2024/2025 zostały zatwierdzone przez Radę Rodziców (uchwała 5/2024/2025). 

Ad. 7 

Inne sprawy poruszone na zebraniu:  

1. Podjęto uchwałę o możliwości podejmowania uchwał w trybie zwykłym poprzez Prezydium Rady 

Rodziców za pomocą komunikatora Messenger. Z głosowania sporządzany jest protokół z 

udokumentowaniem jego przebiegu i wyniku (uchwała 6/2024/2025). 

2. Dyrektor omówił zachowanie klas pierwszych. W toaletach łamane są deski klozetowe, 

wyłamywane są drzwi do toalet. Jeżeli uczniowie nie zaprzestaną takich praktyk, to rodzice będą 

pociągani do finansowej odpowiedzialności. 

 

3. Członkowie Rady Rodziców podnieśli temat używania telefonów komórkowych w szkole. Padła 

propozycja o całkowitym zakazie używania telefonów w czasie lekcji. Telefony powinny być 

wyciszone i schowane. Dyrektor wysłuchał opinii Rady i ma przekazać uwagi nauczycielom na 

Radzie Pedagogicznej. 

 

4. Omówiono zeszłoroczne wpływy pieniężne na konto Rady Rodziców. Ustalono, że 

przewodnicząca Rady Rodziców będzie co miesiąc wysyłać do rodziców uczniów naszej szkoły 

poprzez Librusa przypominającą informację o wpłatach na Radę Rodziców. 

 

5. Podniesiono dobrowolną składkę roczną na fundusz Rady Rodziców do wysokości 120 zł od 

ucznia oraz 80 zł od ucznia, w przypadku, gdy w szkole uczy się więcej niż jedno dziecko 

(uchwała 7/2024/2025). 

6. Uchwalono dalsze finansowanie dwóch dystrybutorów do wody dla uczniów (uchwała 

8/2024/2025). 

7. Uchwalono zakup koszy prezentowych dla nauczycieli i pracowników administracyjnych z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej (uchwała 9/2024/2025). 

8. Protokoły z zebrań będą publikowane na stronie Rady Rodziców. Strona internetowa ma być 

aktualizowana na bieżąco. 

 



Ad. 8 

Na zebraniu przedstawiono plan pracy Rady Rodziców w roku szkolnym 2024/2025. Przewodnicząca 

Rady Rodziców odczytała plan pracy. Omówiono zakres czynności w każdym z punktów planu. 

Członkowie Rady Rodziców nie wnieśli zastrzeżeń.  

Plan pracy Rady Rodziców został uchwalony jednogłośnie (uchwała 10/2024/2025). 

 

 

Lista uczestników zebrania w załączeniu do protokołu.  

Kolejne zebranie członków Rady Rodziców odbędzie się po wcześniejszym ogłoszeniu na Librusie. 

 

 

 

Protokołowała i kierowała zebraniem: 

 

     Anna Kuzia  

    Przewodnicząca Rady Rodziców 


